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2015. évi beszámoló 

Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Közgyűlés! 

Bajnoki futamaink hiánytalanul lebonyolításra kerültek, a meghirdetett helyszínen és időben. 
Sajnálatos tényként kell elfogadnunk, hogy a második zóna  rendezvényünket nemzetközi sport-
diplomáciánk nem tudta a naptárban tartani a 2016-os évre. 
Versenyzőink aktivitása csökkenést nem mutatott, de mértékével nem lehetünk elégedettek. 
Minden rendzvényünk szakmai színvonalát kíválónak kell értékelnünk, azonban nemzetközi össze-
fogásban, társrendezőként lezajlott futamaink sportszakmai képviselete sokszor hiányos volt, mely a 
jövőben feladatokat ró ránk.  
Kiemelkedő eredményként tudhatjuk magunk mögött az elmúlt évet a nemzetközi eredmények és a 
kiemelt rendezvények tekintetében. 
A Hungaroring és a szakág közötti szoros együttműködésnek köszönhetően, két bajnoki hétvégénk és 
szakági edzéseink lebonyolítása kíválóan sikerült. Együttműködéséért a Hungaroringet köszönet illeti. 
Fel kellett ismernünk, hogy a szakági kommunikációnkat javítani kell, mely nemcsak szakági hanem 
központi titkársági változásokat is igényel. 
2015. eves költségvetésünk mint az elmúlt években is, pozitív szaldót mutat. 
Szakágunk 2015.évi szakmai munkája már részben a jövő előkészítéséről szólt, sok energiát fordítot-
tunk a 2016. évben beinduló hegyi bajnokság megszervezésére és a jövőbeni utánpótlás programok 
beindítására a 2016. év szakami változásainak megalapozására. 
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